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@rivm.nl];

@rivm.nl];

From:

Sent: Wed 12/16/2020 3:02:00 PM

Subject: RE: [Biobank] Water surveillance onderzoek

Received: Wed 12/16/2020 3:02:01 PM

Ik kreeg deze van [Rian oor asgstoutd. Ik neem aan dat jullie oot

JN ~~ bekijken wat de mogelijkheden

zijn. Mocht ik kunnen helpen of als ik even moet meedenken, bel mij dan even.

Groet

trom IE SEN o>

Sent: woensdag 16 december 2020 15:41

To: IEEE CEMcv.oi>
Subject: FW: [Biobank] Water surveillance onderzoek

fyi

5.1.2e < rivm.nl>

Sent: woensdag 16 december 2020 14:30

@rivm.nl>

rivm.ni>; [EEE
Subject: RE: [Biobank] Water surveillance onderzoek

Dank 5.1.2e voor het meedenken.

zou je een indicatie kunnen geven van wanneer naar verwachting de pilot BSL3 biobanken wordt afgerond?

Ondertussen blijven er wekelijks >600 monsters binnen komen, dus de nood is behoorlijk hoog... Daarom goed om nu

vast te bekijken wat we al kunnen doen om het proces straks te vergemakkelijken.

IEEEwie zouden we hier het beste bij kunnen laten aansluiten?

From: JEciv .n >
Sent: dinsdag 15 december 2020 14:23

@rivm.ni>; JIBE eivm.nl>; SEED© civm.nl>;

Subject: RE: [Biobank] Water surveillance onderzoek

Ik stel voor dat EEE afstemt met[ESEeke stappen (registratie) nu al genomen kunnen worden ter
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voorbereiding op het biobanken.

Groet!

From: JE ov. >

Sent: dinsdag 15 december 2020 08:49

@rivm.nl>

@rivm.nl>;

@rivm.nl>

< rivm.ni>; [EE rivm.ni>; [EER

Subject: RE: [Biobank] Water surveillance onderzoek

EE
De pilot die nu uitgevoerd wordt met BSL-3 biobanken moet eerst met goed resultaat afgerond worden. We hebben

ernaar gekeken, maar het is niet verstandig dat werk nu uit te breiden.

Als de pilot afgerond is en we dus beter weten hoe we het gaan doen, dan kan het rioolwaterwerk vooraan in het rijtje
van op te nemen biobanken. Gesteld dat de rest van de labraad het daar ook mee eens is. Dat lijkt mij een

gezamenlijk besluit.|EXEl<unnen niet overzien voor wie de urgentie het hoogst is.

Dat het niet direct opgenomen kan worden betekent niet dat er niets gedaan kan worden. Om straks de gegevens

makkelijk in het systeem te zetten is een bepaalde manier van registreren vanaf het begin handig EER is bereid om

daar al met jullie naar te kijken.

Ik hoop dat dit je vragen beantwoordt.

Groet,

van: [ENEEEDNNNN rivm.nl>

Verzonden: maandag 14 december 2020 20:22

EEN ivin.oi>; CENo civm.ni>;

Onderwerp: FW: [Biobank] Water surveillance onderzoek

Wat is er nodig om de monsters uit de rioolwatersurveillance met voorrang in de biobank op te nemen?

Groet,

From:INIESE
Sent: vrijdag 4 december 2020 18:46

To: 5.1.2e

Cc: 5.1.2e

rivm.nl>;

rivm.nl>;

Subject: FW: [Biobank] Water surveillance onderzoek

@rivm.nl>

Drivm.nl>

HoINCEEC

Zie onderstaand urgent verzoek van Z&0 inzake opname van de monsters uit de rioolwatersurveillance in de biobank.
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op welke wijze kunnen wijEfEEJtot een snelle besluitvorming hierover komen?

Groet!

From: EENo vm.ni>
Sent: vrijdag 4 december 2020 13:18

@rivm.nl>

@Drivm.nl>;

@rivm.nl>

Subject: FW: [Biobank] Water surveillance onderzoek

Zoals EEERin onderstaande mail beschrijft is met de huidige (>600) en nog altijd toenemende aantallen monsters per

week de nood hoog om op een efficiéntere manier de monsters te registreren dan handmatig in excel. We moeten

hiervoor dus op zeer korte termijn op zoek naar een voor de rioolwatersurveillance bruikbaar biobanking systeem. We

zouden dit bij voorkeur doen in het nieuw aangeschafte systeem voor biobanking/LIMS, omdat we daar uiteindelijk
allemaal in moeten gaan werken. Echter, gezien de urgentie voor de rioolwatersurveillance en de huidige planning van

implementatie van het nieuwe biobanking en LIMS, zou een herprioritering moeten worden uitgevoerd.

HEE ev.EE

Bij deze mijn vraag aan jou om de urgentie van het biobanken voor de rioolwatersurveillance in de labraad onder de

aandacht te brengen, met als doel dit onderdeel van Z&0 activiteiten bovenaan geprioriteerd te krijgen. Voor de

duidelijkheid, de urgentie geldt op dit moment alleen voor het biobanking-deel, implementatie in het LIMS is niet

urgent. Mocht herprioritering niet aan de orde zijn, moeten we alternatieven gaan verkennen.

Mocht je vragen hebben, [EXER] kent alle ins en outs. Zij kan je in dat geval zeker verder helpen!

Bij voorbaat dank voor je reactie.

Groet

From: [ENECNN rivin.ni>

Sent: vrijdag 4 december 2020 12:00

Subject: [Biobank] Water surveillance onderzoek

Allen,

Vandaag sprak ik met en over de water surveillance samples van Z&O.

Vanwege de corona pandemie heeft dit onderzoek een viucht genomen en worden er nu zon 600 samples per week

geregistreerd, waar dat er voorheen slechts enkele waren.

Met name de terugvindbaarheid en de opslag van deze samples is door de grote omvang een issue. De samples
worden geregistreerd in Excel. Op elk Sample worden 3 pcr testen uitgevoerd, maar zijn mogelijk interessant voor

vervolgonderzoek, wat maakt dat ze in een solide biobank opgeslagen zouden moeten worden.

Ik heb aangegeven dat mijn inschatting is, dat implementatie van dit onderzoek in het nieuwe LIMS op korte termijn

lastig (onmogelijk?) is, vanwege de omvang en complexiteit van het IDS project. (Overigens leent het soort

onderzoek zich wel voor ondersteuning in het LIMS).

Omdat de grootste pijn zit bij de opslag, zou het opnemen van deze samples in de biobank al een belangrijke

toegevoegde waarde zijn.
Daarom zouden mijns inziens deze samples een goede kandidaat zijn, boven aan de lijst van collecties om in de

biobank op te nemen, zodra het biobank project echt van start gaat.
zal dit via EE bij de labraad onder de aandacht brengen, ik doe het op deze manier, zodat het onderwerp

onder de aandacht komt.
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Het toont dat de priortering van te converteren collecties wellicht een aandachtspunt is in de governance van het

biobank project dat we verder moeten uitwerken.

Mijn doel was jullie met deze mail in ieder geval aan te sluiten op het onderwerp.

Met vriendelijke groet,


